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Dr. Kövér Lászl ó
az Országgyű lés elnöke
részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012. év i
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló
46/1994. (IX. 30.) OGY határozat 91.§-a (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán
Emberi erőforrások miniszter úrhoz

"Mikor kerül sor a Balatonfűzfő i Balaton Uszodában a beígért halaszthatatlan karbantartások
elvégzésére és a szükséges felújítások megkezdésére?" címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Balaton Általános Olimpiai Központ részeként m űködő Balatonfűzfő i Balaton Uszoda valamiko r

az ország egyik legkorszerűbb vidéki uszodája volt . Az elmúlt két évtizedben azonban elmaradtak a
szükséges karbantartások, fejlesztések, s napjainkra az uszoda állapota egyre romlik annak
ellenére, hogy még így is rendszeres helyszíne - a legutóbbi id őkig- a vízilabda- és a z
úszóválogatott jeles nemzetközi és hazai versenyekre történ ő felkészű lésének. Fontos szerepet
játszik a vízilabda- és az úszóutánpótlás nevelésében, a diák- és szabadidősportban, a térség
iskolai úszásoktatásában . Emellett a babaúszás foglalkozásai is itt történnek, valamint a
mozgásszervi betegek rehabilitációjában is jelent ős a szerepe. Nyáron kedvelt helyszíne a
különböző gyermek- és diák sporttáboroknak . Mindennek ellenére sajnos veszteséges az uszoda ,
mint ahogy veszteségesek a budapesti és más vidéki uszodák is . Úgy gondolom azonban, hogy
ezzel együtt jelentős szerepük van az egészségmegőrzésben, a rehabilitációban, a rekreációban, a
verseny- és szabadidősportban .

A Balaton Uszoda fenntarthatósága érdekében számos alkalommal felszólaltam kormánypárti é s
ellenzéki képvisel őként a Parlament plenáris és bizottsági ülésein is, amellyel ugyan sikerült
ráirányítani a figyelmet, de a többszöri ígéretek ellenére átfogó karbantartásra, felújításra -
kormányzati ciklusoktól függetlenül - nem került sor . Az elmúlt két évtizedben csak kisebb-
nagyobb karbantartások történtek azok is " tűzoltásszerűen". Bár 2010. előtt elkészült egy anyag a
KEOP pályázatára, amely az összes szükséges felújítási elemet tartalmazta, de ismereteim szerin t
a beadására a mai napig még nem került sor .

2012. május 14-én Halász János államtitkár úr kérdésemre a plenáris ülésen azt válaszolta, hogy a
Kormány minden tő le telhetőt megtesz a Balaton Uszoda hosszú távú fenntartása érdekében . Az

üzemeltető Nemzetközi Sportkőzpontok elkészítette a létesítmény energia auditját és energia
racionalizálási programját, amely lehetővé teszi az Új Széchenyi Terv pályázatain való részvételt .
A Sport- és turizmusbizottság ülésén pedig 2012 . novemberében: A magyarországi

sportlétesítmények helyzetér ő l szóló tájékoztatóban (13.oldal), amelyet dr. Simicskó Istvá n
államtitkár úr jegyzett, és A sportszakmai célok megvalósulását támogató létesítmény portfoli o
létrehozásáról és működtetésérő l szóló tájékoztatóban (12 . oldal), amelyet pedig Vígh László

kormánybiztos úr jegyzett a Balatonfűzfő i Uszoda bővítésére 1-1,5 milliárd forintos összeg szerepe l

mindannyiunk örömére .
Sajnos azonban az ígérvényeken túl a gyakorlatban mindössze annyi történt, hogy a bejárat mellett i

bűfé felújítását megkezdték, amelyet aztán abbahagytak, így ősz óta csak a lezárt terület jelzi, hogy

a bű fé nem üzemel .
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Napjainkra lehetetlen állapotok alakultak ki, az emeleti vécék, - bár a vendégek rendszerese n
nehezményezik - hónapok óta le vannak zárva . Az uszoda tetőszerkezete több helyen beázik, a z
úszók fejére csöpög a víz, amelyre szintén felirat figyelmezteti a vendégeket . Az elmúlt időszakban
előfordult, hogy elromlott a kazán, kilyukadt a bojler, nem volt melegvíz, és az is, hogy az érkez ő
vendégeket váratlanul bezárt uszoda várta . Az, hogy ilyen körülmények között is m ű ködik az
uszoda, az jórészt azoknak a lelkiismeretes munkatársainak köszönhető, akik a méltatla n
körülmények ellenére sokszor erejükön felül megtesznek mindent azért, hogy a folyamatos
üzemeltetés mindezen körülmények ellenére biztosítható legyen .

Tisztelt Miniszter Úr !

Mikor kerül sor a Balatonfűzfő i Balaton Uszodában a beígért halaszthatatlan karbantartáso k
elvégzésére és a szükséges felújítások megkezdésére ?

Tisztelettel várom válaszát !

Veszprém, 2013 . február 26.

Tisztelettel :

Pál Béla
országgyű lési képviselő
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